

UV镭射猫眼透镜定位膜

产品名称	UV镭射猫眼透镜定位膜
公司名称	苏州圆球包装有限公司
价格	1.80/平方米
规格参数	品牌:圆球包装 型号:YQ0018 幅宽:900mm
公司地址	江苏省苏州市高新区宝带西路1099号
联系电话	051269377377 13771991846

产品详情

苏州圆球包装有限公司位于苏州高新技术产业开发区内,是一家集激光防伪、包装材料、印刷产品与设备研究、开发、生产相结合的综合型高科技企业。公司生产的pet猫眼定位膜

,全息工艺品,BOF激光全息镭射收缩膜,激光镭射注塑膜,3D手机贴膜,激光全息防伪商标,防复印纸,安全纸,黑白防伪水印纸,激光数码商标,纸质数码商标,不干胶商标,

温变荧光商标荣获“国家监督检测质量过硬产品”荣誉称号。公司生产的全息烫印箔,激光防伪膜,激光全息转移纸,激光防伪胶粘带,激光全息防伪拉线广泛用于烟草,食品,

药品,化妆品,酒类,茶叶等包装材料公司拥有一流现代化的印前、印中、印后全套进口设备,为客户提供一流的广告画册,书刊杂志,包装盒,办公用品等印刷产品和服务。公

司还拥有一批高、中级专业技术人才,致力于包装机械的高科技产品开发和生产,产品有激光照相平台系统,激光全息拼版机,激光电铸仪(宽幅、窄幅)等,远销国内外。

Suzhou ball Packing Co., Ltd. is located in Suzhou High-tech Industrial Development Zone, is a collection of laser security, packaging materials, printing

products and equipment research, development, production combining large comprehensive high-tech enterprise. Has passed the ISO9001: 2000 quality management

system certification, is recognized as the national high-tech enterprise. The holographic produced crafts, laser laser injection film, 3D mobile phone film,

laser holographic anti-counterfeit trademark, laser digital trademark, paper digital Trademark, stickers trademark, temperature change fluorescence trademark

was awarded the honorary title of "National Supervision and Testing of the quality of the product". Produced holographic hot stamping foil, laser anti-

counterfeit film, laser holographic transfer paper, laser anti-counterfeit adhesive tape, laser holographic security cable is widely used in the tobacco,

food, pharmaceutical, cosmetics, liquor, tea packaging materials company has first-class modern prepress, India, after printing a full set of imported

equipment, to provide customers with a class advertising catalogs, books and magazines, packaging, office supplies, printing products and services. The

company also has a number of high, intermediate professional and technical talent, committed to the development and production of high-tech products for the

packaging machinery, laser camera platform system, the laser holographic imposition machine, laser electroforming instrument (wide, narrow), far pins at home

and abroad.